
دیپلماسی 
خیابانی 
دوطرفه است
علی باقری کنی 
مذاکره کننده ارشد 
جمهوری اسلامی 
ایران ضمن یک 
مطلب اینستاگرامی 
نوشت: بعضی 
بازیگران به جای 
دیپلماسی واقعی به 
عادت مقصرنمایی 
خود پافشاری 
می کنند. ما به سرعت 
پیشنهادهایمان 
را ارائه کردیم و به 
نحوی سازنده و 
منعطف تلاش کردیم 
تا اختلافات کم شود. 
دیپلماسی، خیابانی 
دوطرفه است. اگر 
اراده ای برای جبران 
خطای مقصر باشد، 
راه برای توافق 
خوب سریع هموار 
می شود.

اخبار قدس    سخنگوی دولـــت با 
بیان اینکه هدف ما از ورود به 
مذاکرات کاملاً روشن و شفاف 
بـــوده و دولـــت در تـــلاش بــرای 
برداشتن تحریم های ظالمانه 
کاملاً جدی است، اظهار کرد: 
طرف هایی که میز مذاکره و توافق را ترک می کنند، 
علاقه ای به روایت گری صحیح از میز مذاکره ندارند 
و روایت های تحریف شده از وین ارائه می دهند که 
موجب اعتراض دیگر طرف های مذاکرات هم شده 
است. علی بهادری جهرمی در واکنش به سیاست 
فشار تروئیکای اروپایی برای تغییر ریل مذاکرات 
و گرفتن امتیازهای فرابرجامی، بااشاره  به افزایش 
مستمر تحریم های غیرقانونی و یک جانبه  علیه 
کشورمان، گفت: اگر طرف های غربی در موضوع 
برداشتن تحریم ها جــدی باشند، مــذاکــرات هم 

موفقیت آمیز خواهد بود.

جهت گیری بودجه 1401 رشد 8 درصدی است ◾
وی بااشاره به ارائه لایحه بودجه 1401 از سوی دولت 
به قوه مقننه، هرگونه اقدام یا تصمیم تورمی را خط 
قرمز دولت برشمرد و گفت: دولت تلاش دارد بدون 
خلق پول، تورم را کاهش دهد و امکان فعالیت را 
برای فعالان بخش خصوصی فراهم کند.  بهادری 
جهرمی تخفیف های مالیاتی بـــرای بنگاه های 
تولیدی و کسب وکارهای خرد را هم از محورهای 
اصلی برنامه دولت در بودجه عنوان کرد و افزود: 
با اصلاح مالیاتی و جلوگیری از فرارهای مالیاتی به 
ویژه از مأخذهایی که سهمی در تولید کشور ندارند، 

درآمد مالیاتی بالایی هم محقق خواهد شد.

1401؛ سال تکمیل پروژه های نیمه تمام ◾
وی باتأکید براینکه دولت در سال آینده بنای 
کلنگ زنی هیچ پــروژه جدیدی را نــدارد، اظهار 

کـــرد: دولـــت کـــارویـــژه اصــلــی خـــود را تکمیل 
طــرح هــای نیمه تــمــام قـــرار داده و ان  شـــاءالله 
سال آینده شاهد تکمیل طرح های نیمه تمام 
زیـــادی در کشور خواهیم بــود، ضمن اینکه 
ــا صــرفــه جــویــی 15 درصـــــدی در هــزیــنــه هــای  ب
غیر ضروری بخش جــاری ایــن اعتبار به حوزه 

عمرانی تزریق خواهد شد.
وی با یادآوری دستور رئیس جمهور برای از بین 
بردن فقر مطلق در کشور به اقدامات انجام شده 
از جمله افزایش دوبرابری مستمری کمیته امداد 
و تشکیل صندوق مسکن محرومان اشاره کرد 

و گفت: سال آینده آغاز اجرای ۲میلیون مسکن 
از 4میلیون مسکن ملی است .

 آقای نوبخت خبر ندارد ◾
 خزانه خالی نبود بدهکار بود

ــت در پاسخ به  رئیس شـــورای اطــلاع رســانــی دول
اظهارات اخیر محمدباقر نوبخت که به مسئله 
خالی بودن خزانه در هنگام انتقال دولت واکنش 
ــود دولــت  نــشــان داده و بــا رد آن مــدعــی شــده ب
ــزار میلیارد تومان معادل ارزی  ــم ٢٠٠ هـ دوازدهـ
به صورت نقد به دولت آقای رئیسی تحویل داده 

است، گفت: به اذعان نمایندگان مجلس خزانه 
مقروض بود نه اینکه خالی باشد، بنابراین احتمالاً 
جناب آقــای نوبخت به واسطه اینکه مدیریت 
خزانه با ایشان نــبــوده، منظورشان ایــن بــود که 
سازمان برنامه وبودجه تخصیص هایی را به این 
میزان صادر کرده است. به ایشان توصیه می کنم 
از دوستانشان بپرسند در نخستین جلسه آن ها 

با آقای رئیسی اوضاع خزانه چگونه بود.
وی در خصوص افزایش حقوق کارکنان دولت 
در ســال آتــی هــم تصریح کــرد: افــزایــش حقوق 
ــده بـــه صـــورت پــلــکــانــی و کمک به  ــن ــال آی در سـ
ــد متوسط افــزایــش  کــم درآمــدهــاســت. 10درصــ
حقوق اســت و حداقل حقوق 4میلیون 500 و 

سقف ۳۷میلیون تومان است.

 تصویب 3/3 میلیارد دلار  ◾
سرمایه گذاری خارجی در سه ماه

ســخــنــگــوی دولــــت در بــخــش دیـــگـــری از ایــن 
نشست به تشریح عملکرد 100روزه دولــت در 
حوزه دیپلماسی اقتصادی پرداخت و از تمرکز 
دولــت بــر کــشــورهــای همسایه خبر داد. او در 
همین زمینه از همکاری های جــدی اقتصادی 
باهمسایه ها ازاین پس و در پی نشست اخیر 
سفیران ایـــران در کــشــورهــای همسایه گفت. 
بهادری همچنین اضافه کرد: آزادســازی بخش 
ــران، اجــلاس  قابل توجهی از منابع خــارجــی ایـ
شانگهای، نشست اکو و سوآپ گازی مشترک 
آذربایجان و ترکمنستان  نمونه هایی از تحرکات 

دیپلماسی اقتصادی دولت بوده است.
جهرمی در همین راستا از تصویب ۳/۳ میلیارد 
دلار سرمایه گذاری خارجی در قالب 1۷5 طرح 
خبر داد و گفت: ۲۶۸ میلیون دلار از این مبلغ در 
همین مدت جذب شده و تا پایان سال افزایش 

قابل توجهی خواهد یافت.

سخنگوی دولت در نشست خبری مطرح کرد

تحریف مذاکرات 
توسط ناقضان برجام 

خبرخبر
روزروز

سایت کرج،  هدف عملیات روانی ◾
محمد اسلامی رئیس سازمان انرژی اتمی در حاشیه 
مراسم توسعه کاربرد پرتوها گفت: شایعاتی که درباره 
برنامه هسته ای مطرح می شود، واقعیت نــدارد. این 
اخبار عملیات روانــی اســت که رژیــم صهیونیستی 
  NPT در پیش گرفته. نــظــارت هــای آژانـــس بــر اســاس
ادامــه دارد و ما هم با قدرت و اقتدار بــه راه خود ادامه 

می دهیم.  

پای انتخابات به بودجه 1401 باز شد ◾
هادی طحان نظیف سخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به 
فعالان مجازی که پرسیده بودند: »در بودجه 1401،  برای 
برنامه نظارت بر اجــرای انتخابات، نزدیک به 1۶۶ میلیارد 
تومان در نظر گرفته شده است، سال 1401 انتخاباتی داریم؟« 
گفت: فعالیت های زیرساختی، تشکیلاتی، آموزشی، 
به روزرسانی و توسعه سامانه های نظارتی و سازماندهی 
ناظران فقط برای سال انتخابات نیست، کاری پیوسته است.

»تستا« نوید استعداد و نوآوری دفاع ملی ◾
سومین نمایشگاه »تستا« بــا نمایش توانمندی ها و 
نیازمندی های فناورانه برگزار شد. این نمایشگاه در ۶ محور 
بومی سازی اقلام، تجهیزات و مواد، نیازمندی های فناورانه، 
ایده یابی، مراکز نوآوری ، صندوق حمایت از تحقیقات دفاعی 
برگزار شد. روز گذشته وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح 
نیز با هدف شناسایی ظرفیت های جدید در این نمایشگاه 

حضور یافت.

مجلس به دنبال حذف زیان ده ها ◾
محمد باقر قالیباف رئیس مجلس به کارگروه ویژه متشکل 
از کمیسیون های تخصصی مجلس، مرکز پژوهش ها و 
دیوان محاسبات مأموریت داد شرکت های زیان ده دولتی را 
برای حذف از بودجه مشخص کنند. وی افزود: بودجه ۲هزار 
هزار میلیارد تومانی شرکت های دولتی به مجلس آمده، اما 
هیچ کدام از مجامع عمومی شرکت ها پای بودجه آن ها را 

امضا نکرده اند و عادت تخلف در این شرکت ها ادامه دارد.

ــیــروهــای  ــل ن رئـــیـــس ســـتـــاد کـ
مسلح با تأکید بر اینکه ما در 
سطح راهبردی قصد تجاوز به 
کشوری را نداریم، گفت: اما در 
سطح عملیاتی و تاکتیکی آمــادگــی کاملی 
بــرای پاسخ قاطع و تهاجم مـــوردی سریع و 
سخت به دشمنان وجود دارد. به گزارش فارس، 
سرلشکر پاسدار محمد باقری در همایش 
ــای نمایندگی های جمهوری  ســفــرا و رؤســ
اسلامی ایران در کشورهای همسایه تصریح 
کــرد: نیروهای ما باوجود اعتماد از وضعیت 
بــازدارنــدگــی کــشــور هیچ گاه در رویــارویــی با 
دشمن، تهدید را کوچک نشمرده و برای تهدید 
حداقلی در حوزه راهبردی آمادگی و هوشیاری 
حــداکــثــری متناسب بــا وضعیت دشمن را 
دارند. رئیس ستاد کل نیروهای مسلح افزود: 
آن چه جهانیان در سال های اخیر از جمله 
در عین الاسد و نیز هــدف قــرار گرفتن پهپاد 

راهبردی متجاوز رژیم تروریستی آمریکا در 
آب های سرزمینی کشور با سامانه های بومی و 
ایرانی مشاهده کرده  اند، به ویژه برای دشمنان 

ماجراجو آموزنده و عبرت انگیز است.
وی راهبرد همسایگی جمهوری اسلامی از 
جمله نیروهای مسلح در قبال کشورهای 
همسایه را مبتنی بر همگرایی و هم افزایی 
و فاصله گیری از هرگونه تنش و سوء تفاهم 
و در عین حال تقویت و توسعه مناسبات و 
همکاری های همه جانبه به ویژه در حوزه دفاعی 
و امنیتی دانست و تأکید کرد : اعتماد سازی 
حداکثری، تنش زدایی، امنیت سازی و تولید 
قدرت از اصول اصلی راهبردها و سیاست های 
کلان دفاعی جمهوری اسلامی ایــران است و 
ما همواره به تقویت و گسترش مناسبات و 
همکاری های دفاعی و منطقه ای با کشورهای 
جهان بــه ویــژه در منظومه همسایگان خود 

می اندیشیم. 

هشدارصریحسرلشکرباقریبهکریخوانیصهیونیستها

آمادگیپاسخقاطعبهدشمنانراداریم

قابگزارش کوتاه

افتتاح نمایشگاه ایران ساخت
با حضور معاون علمی رئیس جمهور

در  حاشيه

دیپلمات های
 اروپایی 
عادت کنند

سید محمد مرندی 
کارشناس مسائل 
بین المللی بامداد 
۲۳آذرماه با اشاره 
تلویحی به نگرانی 
اروپایی ها از سرعت 
زمان، در صفحه 
توییتر خود نوشت: 
»ایران  از اروپایی  ها 
راضی نیست. 
مذاکره کنندگان 
اروپایی باید به این 
واقعیت عادت کنند 
که ایران چیزی کمتر 
از اجرای کامل و قابل 
راستی آزمایی برجام 
را نخواهد پذیرفت. 
هنگامی که ایران 
به تعهدات خود پایبند 
بود و اروپا با تحریم ها 
کودکان ]بیمار و 
نیازمند به دارو[ را 
می کشت، زمان برای 
این دیپلمات های 
اروپایی چندان با 
ارزش نبود«.

صدای مردم
شماره پیامک: 30004567

9150007902      سلام علیکم. باعنایت به اینکه 
جناب آقای ارجائی شهردار محترم مشهد 

پیگیر زیباسازی ورودی شهرمشهد مقدس 
هستند، بهتر است میدان قائم مختص آن حضرت 
نام گذاری شود و المانی زیبا، ماندگار و خاطره آور 

در بزرگ ترین میدان ورودی شهر نصب گردد. 
ممنونم. اجرکم عندالله.

9150000004     برای کاهش هوای آلوده شهرهای 
بزرگ موارد زیر پیشنهاد می شود. ۱- همت 

برای ساخت و ساز و  واردات موتور و ماشین  

برقی ۲- تقویت و ازدیاد اتوبوس های شهری 
و خروج اتوبوس ها با کارکرد ۱0سال به بالا  

۳- اعطای تسهیلات بیشتر به رانندگان تاکسی 
برای تعویض تاکسی ۴- خودروسازان مکلف 
شوند هر پنج پلاک خودرو جدید یک  دستگاه 

خودرو فرسوده از رده خارج کنند ۵- رایگان 
)یاحداقل نیمه بها نمودن( بلیت اتوبوس و مترو 

۶- مکان های معاینه فنی نسبت به مبالغ دریافتی 
تجدیدنظر نمایند ) یعنی تخفیف(. البته این 

پیشنهاد ها دلاوری می خواهد برای اجرا...

تمامیمصوباتسفرهای
استانیپیگیریمیشود

جلسه هماهنگی و بــررســی اجـــرای طرح های 
اولویت دار استان قم عصر سه شنبه به ریاست 
مــعــاون اول رئــیــس جمهور در نــهــاد ریاست 
جمهوری برگزار شد. به گــزارش فــارس، محمد 
ــاره بــه اهتمام دولـــت بـــرای اتمام  مخبر بــا اشـ
طرح های نیمه تمام عمرانی و افتتاح پروژه های 
توسعه ای و عمرانی در سراسر کشور، تأکید کرد: 
با اختصاص اعتبارات مالی لازم دولتی و بخش 
خصوصی تمامی مصوبات سفرهای استانی 

رئیس جمهور پیگیری و اجرایی می شود. 

نظارتهایمرزیرا
تقویتمیکنیم

وزیر کشور با بیان اینکه سویه جدید بیماری 
کــرونــا در محیط پــیــرامــونــی کــشــور مشاهده 
شــده اســـت، گــفــت: تــلاش داریـــم بــا تقویت 
امکانات بهداشتی در مرزهای کشور و پایش 
و رصــد ورودی مــرزهــای کــشــور مــانــع از ورود 
ویروس جدید کرونا به کشور شویم. به گزارش 
فـــارس، احــمــد وحــیــدی در بیست و نهمین 
نشست قــرارگــاه عملیاتی مقابله با کرونا که 
ــا حــضــور نــمــایــنــدگــان دســتــگــاه هــا در محل  ب
ــزود: تــلاش داریــم  وزارت کشور برگزار شــد، اف
با تقویت امکانات بهداشتی در استان های 
مــرزی، به نحو مؤثر و مطلوب تری ورود سویه 
جدید بیماری را به کشور کنترل کنیم. موضوع 
تزریق واکسن از دیگر محورهای مــورد اشاره 
دکتر وحــیــدی بــود و در ایــن خصوص گفت: 
کمیته اطلاع رسانی باید مفهوم ضرورت تزریق 
واکسن را به صورت دقیق برای مردم روشن کند 
و اینکه این کار با هدف حفظ سلامت عمومی 
مردم عزیز کشورمان صورت می گیرد. وی در 
ایــن خصوص گفت: همه مــا تابع مصوبات 
ستاد ملی مدیریت بیماری کرونا هستیم و باید 
با تزریق به موقع واکسن و رعایت حداکثری 
شیوه نامه های بهداشتی به مهار کامل بیماری 

در کشور کمک کنیم.

توضیحاتنمایندهاردبیل
دربارهاظهاراتش

درموردوارداتآلاتموسیقی

نماینده مــردم اردبــیــل در مجلس گفت: من 
ــرای هنرمندان عزیز کشور احــتــرام خاصی  ب
قائلم و اگر از خود هنرمندان هم سؤال شود، 
ــان شــب واجــب تــر اســت یا  حتماً در اینکه ن
واردات آلات موسیقی، حق را به بنده خواهند 
داد که گفته ام نان شب واجب تر است. سید 
کاظم مــوســوی در گفت وگو بــا فـــارس، افــزود: 
در مصاحبه اخیری که از من منتشر شده، 
دربــاره این موضوع که ارز 4هــزارو۲00 تومانی 
بــه چــه مـــواردی تخصیص یــابــد، ســـؤال شد. 
وی ادامــه داد: از من در ایــن مصاحبه مصراً 
پرسیده شد که این ارز برای واردات اقلام و آلات 
موسیقی چگونه اســت؟ که من گفتم آیا نان 
شب و معیشت مردم و تأمین کالاهای اساسی 
مهم است یا این جور مسائلی که شما از من 

می پرسید؟ 

خبـر
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وین، میدان مذاکره 
یا بازار دلال ها!

براساس خبرهای منتشر شده از مذاکرات وین، هیئت های 
اروپایی  با عدم انعطاف لازم در زمینه مباحث تحریمی، روند 
گفت وگو را کند کرده اند و ضمن هماهنگی با تیم آمریکایی، 
با گروکشی در زمینه تحریم ها به  دنبال دریافت امتیازات 
هسته ای فرابرجامی از طرف ایرانی هستند. به گزارش تسنیم، 
طرف های اروپایی و همچنین آمریکا در زمینه مباحث تحریمی، 
انعطاف و تعامل لازم را به خرج نداده اند اما در نقطه مقابل 
طرف ایرانی در حوزه هسته ای ابتکار عمل و تعامل سازنده ای را 
داشته است. سه کشور اروپایی به دنبال آن هستند که بیش از 

پیش بر فضای جنگ روانی در روند مذاکرات بدمند. 

انتخاب اعضای کمیته تحقیق 
  و تفحص از بانک های دولتی

در پی تصویب طــرح تحقیق و  تفحص از بانک ها در 
صحن مجلس شــورای اسلامی هفته گذشته 15 تن از 
نمایندگان به عنوان اعضای کمیته این تحقیق و  تفحص 

انتخاب شدند.
 به گــزارش فــارس، در نخستین نشست اعضای کمیته 
تحقیق و تفحص از بانک های دولتی، سید نظام الدین 
موسوی به عنوان رئیس این کمیته انتخاب شد. همچنین 
با رأی اجماعی اعضای ایــن کمیته، فتح الله توسلی و 
محمد علیپور رحمتی به عنوان نواب رئیس و محمدرضا 

دشتی به عنوان دبیر این کمیته انتخاب شدند.

اختیارات ویژه اقتصادی
 در اختیار استانداران مرزی

استاندار سیستان و بلوچستان در گفت وگو با تسنیم با اشاره 
به اعطای اختیارات ویژه به استانداران مرزی به منظور تقویت 
اقتصاد این نواحی گفت: تلاش بر این است که با فعال سازی 
ظرفیت بازارچه های مرزی، جهشی جدی در توسعه مبادلات 
ــزود: کاهش  مــرزی کشور داشته باشیم. مــدرس خیابانی اف
عوارض بر کامیون های تجاری به نوبه خود بر گسترش تجارت 
مرزی تأثیر می گذارد و درخواست ما این بوده که طرف پاکستانی 
عوارض کامیون های ایرانی را به صورت مشترک کاهش دهد. 
وی تأکید کرد: تلاش بر این است فعال سازی بازارچه های مرزی، 

جهشی جدی در توسعه مبادلات مرزی کشور ایجاد کند.


